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Det var ingen merknader til innkalling/dagsorden. 
 
Ingen saker ble meldt til eventuelt. 
 

1.  Referat fra møte i styret for FS 17. oktober 2013 

 
Merknader som var sendt inn, er tatt med i referatet. Det var ingen ytterligere 
kommentarer til referatet.  
 
Referatet ble godkjent. 

 
 

2.  Referatsaker 

 
a. Møte i Planleggingsgruppen 30. oktober 

Muntlig referat ble gitt. Gruppen evaluerte Brukerforumet, som ble holdt 28. og 29. 
oktober. Det ble startet med planleggingen av FS-Kontaktforum som skal holdes i 
april 2014. I tillegg ble blant annet elektronisk semesterkort og standard maler for 
uttrekk for studieplaner diskutert.  
 
Skriftlig referat vil foreligge til neste møte. 

 
b. Møte i ekspertgruppen for Doktorgradsmodulen 14. oktober 

Muntlig referat ble gitt på forrige møte. Skriftlig referat forelå til dagens møte.  
 

c. Møte i ekspertgruppen for Undervisningsmodulen 23. oktober 

Muntlig referat ble gitt. Gruppen gjennomgikk dagens modul og dagens versjon av 
aktivitetsdekomponering. Tidsperspektiv, fremdrift og mulige arbeidsformer i 
gruppen ble avklart. Gruppen skal lage en kravspesifikasjon for en ny 
undervisningsmodul. 
 
Skriftlig referat vil foreligge til neste møte. 
 
 

3.  Orienteringssaker 

 
a. Internasjonale søkere til master, møte i Helsinki 21. oktober 

Arbeidsgruppen består av deltakere fra FS, NSO, SIU, SO, NOKUT, UiO, UiN og 
HiG. Arbeidet ledes av Gunn Rognstad, HiG. Gruppen er i gang med å kartlegge 
status i Norge.  
 
Gruppen har også foretatt en studietur til Finland , i tillegg til at en person har vært i 
Sverige. Oppgaver internt i gruppen er fordelt, og neste møte finner sted 27. 
november.  Gruppen skal avlevere en rapport til UHRs utdanningsutvalg innen 
20.12.13.   

 
b. Ny nasjonal godkjenningsdatabase 

Arbeidet går som planlagt. Utvikling av applikasjonen følger den opprinnelig avtalte 
tidsplanen og arbeidet ferdigstilles i løpet av kort tid. FS og USIT avholdt et 
arbeidsmøte med NOKUT 6.november vedrørende import av NOKUTs 
godkjenningsvedtak inn i godkjenningsdatabasen.  
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c. FS-Brukerforum 28. og 29. oktober 

Forumet var det største hittil, med rundt 230 deltakere. Styreleder deltok begge 
dagene. Det var mange interessante innlegg fra eksterne aktører, fra blant annet KD, 
UHR, Datatilsynet og NOKUT. I tillegg var det flere innlegg vedrørende FS, og det 
ble holdt flere lynkurs. 
 
Flere av styremedlemmene har fått positive tilbakemeldinger fra deltakerne ved deres 
institusjoner. Styret oppfordrer til fortsatt bruk av eksterne foredragsholdere for å 
sikre temaer med et overordnet innhold i tillegg til mer FS-spesifikke tema. 

 
d. SUHS 31. oktober 

SUHS-konferansen (Systemer i UH-Sektoren) arrangeres årlig med UNINETT som 
arrangementsansvarlig. FS deltok på sesjonen om LMS og om sak/arkiv vedrørende 
overgang fra ePhorte til Public 360. Det ble også avholdt et møte mellom FS og 
UNINETT, vedrørende et nytt prosjekt for å gi institusjonene tilgang til nye tjenester 
via Feide-Connect, og et møte mellom FS, USIT-drift og UNINETT, vedrørende 
overføring av ansvaret for drift. 
 
e. Sammenslåing av FS og SO 

Status nå er at KD har bedt om konsekvensutredning fra UiO vedrørende eventuell 
flytting av hele SUN-seksjonen til den nye organisasjonen. Det er dermed klart at 
prosessen blir utsatt.  
 
Dette medfører at sittende styre vil fortsette inntil en ny organisasjon er på plass. 
Det er ikke lenger behov for et ekstraordinært årsmøte i desember. Et ordinært 
årsmøte vil da avholdes som opprinnelig planlagt, det vil si mandag 27. januar 2014. 
 
Styret vil bli holdt løpende orientert om status. Ved behov vil styret innkalles til 
ekstraordinære møter. 

 
f. Arbeidsgruppe i regi av UHR vedrørende mal for vitnemål og 

vitnemålstillegg 

UHR har nedsatt en gruppe som skal svare på spørsmål og se på 
endringsønsker som blir sendt inn av institusjonene etter at malen er 
implementert. Implementering vil skje i løpet av våren 2014.  
 
Gruppen består av representanter fra UiO, UiT, HiOA og 2 fra USIT/FS. Det 
vil bli opprettet en egen nettside som viser malen. 
 
Styret påpekte viktigheten av å diskutere formatet til malen. Det stilles store 
krav til informasjon som skal vises på side 2, og det blir utfordrende å få plass 
til all informasjonen samtidig som den må være lesbar. 

 
g. Ansvar for forvaltning av RUST 

FS-sekretariatet mottok et brev fra KD den 11. november, der det fremgår at 
Samarbeidstiltaket FS skal ha forvalteransvar for RUST fremover. Ved en eventuell 
sammenslåing av FS og SO, skal forvalteransvaret for RUST legges til det nye 
organet. Departementet forutsetter at de årlige driftskostnadene kreves inn gjennom 
FS-kontingenten. 

 
h. UH-sektorens samhandlingsforum 19. november 

Det skal holdes et møte i Trondheim 19. november i regi av UNINETT. Det er 
andre gangen et slikt møte holdes, og alle de nasjonale fellessystemene vil være 
representert på dette møtet. 
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Tema for dette møtet vil være: 
- Orientering fra de store systemene 
- Integrasjon mot systemer 
- Digitalisering av arbeidsoppgaver  
- Digitalisering av eksamen (gjennomføring og papirløs administrering av 

eksamen) 
 
 

4.  Forberedelser til årsmøtet 

 

Styret hadde fått tilsendt utkast til årsberetning, arbeidsoppgaver 2014 og budsjett 
for 2014. 
 
Årsberetning 2013 

Utkast til årsberetning ble gjennomgått og styret hadde følgende innspill:  
- Det bør skilles mellom hva Samarbeidstiltaket FS har jobbet med og hva 

styret for FS har jobbet med. 
- Det bør beskrives nærmere hva utfordringene er pr. i dag og synliggjøre 

fremtidige utfordringer. 
- Det bør også synliggjøres hva styret per i dag mener er viktige 

satsningsområder i tiden fremover. Det er viktig å formulere dette med 
tanke på et nytt styre som vil overta etter omorganiseringen.  

- Under de ulike gruppene bør det skrives noe om gjenstående oppgaver. 
- Beskrive hvordan vi ligger an i forhold til risikoanalysen. 
- Det bør skrives om omorganiseringen på første side slik at dette punktet 

blir godt synlig. 
- Hovedutfordringene i 2013 bør beskrives.  
 

FS-sekretariatet arbeider videre med dokumentene med de innspill som fremkom i 
møtet.  
 

 
Arbeidsoppgaver 2014 

Utkast Arbeidsoppgaver ble gjennomgått og styret hadde følgende innspill:  
 
Styret mener at arbeidsoppgaver med store utfordringer må tydeliggjøres, og at 
det må være klart overfor institusjonene at dette har en kostnad.  
 
Styret mener at følgende arbeidsoppgaver må prioriteres i 2014: 
1. Videre utvikling av Ny StudentWeb. 
2. Utvikling av støtte for digitalisering av eksamensprossen. 
3. Videre satsning på datavarehuset STAR. 
4. Utvikling av støtte for digitalisering av vitnemål og karakterutskrifter. 
5. Økt digital støtte for studentmobilitet og internasjonalisering. 
6. Utredning og planlegging av videre prosess med anskaffelse/utvikling av et 

saksflytsystem. 
 

Andre kommentarer: 
- StudentWeb er kritisk for studenter. Arbeidet må derfor ferdigstilles i 2014. 

Styret ber om at det settes inn nok ressurser til dette, og at det synliggjøres 
hva som er kritisk av gjenstående arbeid før en første versjon kan leveres. 

- Skille ut det som er mer basisvirksomhet  
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- Skille ut det som er pågående arbeider og være tydelige på når dette skal 
ferdigstilles 

- Skille ut det som er nye satsninger 
- KD: Det er viktig å vise hva styret prioriterer opp og hva som kan 

nedprioriteres fordi oppgavene skal konkurrere om ressurser i den nye 
organisasjonen. 

- Tidsperspektiv må synliggjøres. Hvor store er arbeidsoppgavene, hvilke 
ressurser krever de og når vil de bli ferdigstilt. Så langt det er mulig ønsker 
styret en planlagt sluttdato på de ulike aktivitetene. 

- Aktivitetene bør evalueres underveis, og det må deretter - om nødvendig -  
gjøres omprioriteringer for å komme i mål som planlagt. 

- Dersom en aktivitet ikke blir ferdigstilt som planlagt, bør man redegjøre for 
årsaken til forsinkelsen. 

- Det bør tydeliggjøres hvilke ressurser og hvilken kompetanse som kreves 
for å løse utviklingsoppgavene. 

- USIT-FS har i dag for lite utviklingsressurser. Det er nødvendig å øke 
antall årsverk. Det bør også vurderes underveis om det er hensiktsmessig å 
leie inn konsulenter til spesifikke oppgaver. 
 

FS-sekretariatet arbeider videre med dokumentene med de innspill som fremkom i 
møtet.  
 
 
Budsjett 2014 

Utkast til budsjett ble gjennomgått. Budsjettet er blitt justert i forhold til økning 
i timeprisen for personell fra USIT. Økte forventninger fra UH-sektoren til 
funksjonalitet (blant annet for digitalisering) tilsier imidlertid at det nå er 
nødvendig med økning i ressurser for å kunne imøtekomme noen av 
forventningene. 
 
Styret går derfor inn for å øke budsjettet slik at antallet årsverk utvides slik: 
- FS-sekretariat: 0,5 
- FS-brukersøtte: 0,5 
- FS-utvikling: 1,5 
 
Styret foreslår en økning i budsjettet som dekkes via økt FS-kontingenten. Det 
bør søkes SAK-midler på de områdene der dette er relevant.    
 
På siden som viser utgifter og inntekter for 2014, bør oversikten endres slik at 
den gjenspeiler endringene som skal gjøres i dokumentet arbeidsoppgaver for 2014.   
 
FS-sekretariatet arbeider videre med dokumentene med de innspill som fremkom i 
møtet.  
  
 

5.  Kravspesifikasjon for saksflytsystem 

 
Utkast til kravspesifikasjon var sendt til styret.  
 
Videre arbeid omfatter: 
- Utarbeidelse av en utfyllende kravspesifikasjon. 
- Involvering av interessenter i arbeidet. 
- Avklaring av grenseoppganger mot lignende prosjekter innen sektoren. 
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- Detaljert utredning av sikkerhetsmessige og juridiske aspekter. 
- Vurdering av mulighet for kjøp av et ferdig system. 
- Vurdering av kostnader ved kjøp av et system. 
- Vurdering av kostnader ved utvikling hos USIT. 
 

Styret ønsker også at det på et tidlig tidspunkt avklares om et slikt system skal 
anskaffes eller egenutvikles. Styret ønsker at dette videre utredes og planlegges i 
2014. 
 
 

6.  Anskaffelse av nytt rapport- og presentasjonsverktøy 

 
Forslag til kravspesifikasjon og plan for videre arbeid var sendt til styret.  
 
Prosjektgruppen har hatt en evaluering med leverandørene og med andre aktuelle 
tilbydere. Kravspesifikasjonen er på denne bakgrunn skrevet om, og den beskriver 
behovene for funksjonalitet fremfor detaljerte MÅ- og BØR-krav.  
 
Dokumentene til prekvalifisering legges ut fredag 15. november, med sikre på en 
inngåelse av kontrakt medio april 2014. 
 
Vedtak: Styret for FS godkjenner kravspesifikasjonen og forslag til tidsplan slik den foreligger. Den 
skal ikke endres vesentlig, men gruppen gis fullmakt til å gjøre mindre endringer. 
 
 

7.  Eventuelt 

 
Ingen saker under eventuelt. 
 
Neste møte: 8 januar 2014  på USIT, Forskningsveien 3b 
Møtestart kl 12:00, deretter avslutning med middag. 


